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PROTOKÓŁ nr 1/2016 

posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Suwałkach 

w dniu 26.10.2016 r. w Urzędzie Miejskim w Suwałkach, ul. Mickiewicza 1,  

w sali nr 146, w godz. od 12.45 do 13.20. 

 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1) Zbigniew Roman De-Mezer – przewodniczący     

2)  Zbysław Wojciech Grajek          

3)  Karol Korneluk       

4)  Stanisław Kulikowski      

5)  Józef Wiesław Murawko      

6)  Irena Bożena Schabieńska      

 

1) Zdzisław Koncewicz  – nieobecny   

 

Zaproszeni do udziału w posiedzeniu: 

 

1) Mariusz Klimczyk – Sekretarz Miasta Suwałk  

2) Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Zbigniew Roman De–Mezer – przewodniczący Komisji. Powitał 

zebranych i zapytał o uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku obrad.  

 

1. Przyjęcie Regulaminu pracy Komisji Statutowej. 

2. Zapoznanie się z propozycjami do Statutu. 

3. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1.  

Przyjęcie Regulaminu pracy Komisji Statutowej. 

Przewodniczący przedstawił Regulamin pracy Komisji, który funkcjonował do tej pory i poprosił 

zebranych o głosowanie w takiej wersji jaka była do tej pory, ale z jedną autopoprawką 

polegającą na zmianie zapisu w ust. 5. „Posiedzenia Komisji uważa się za prawomocne, jeżeli 

uczestniczy w nim 50% składu Komisji” na zapis „Posiedzenia Komisji uważa się za 

prawomocne, jeżeli uczestniczy w nim co najmniej 50% składu Komisji”.  Przewodniczący 

poprosił  o podanie uwag i ewentualnych zmian do regulaminu Komisji Statutowej.                      

Radny K. Korneluk poprosił o uaktualnienie zapisów dotyczących kadencji,  podstaw prawnych, 

oraz podjętym w dniu  posiedzenia komisji. 

Regulamin stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania regulaminu: 

za pozytywną opinią głosowało   –    6  radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                         –    0 

wstrzymało się od głosu               –    0 

 

Ad. 2.  

Zapoznanie się z propozycjami do Statutu. 

Przewodniczący Z.R. De-Mezer przypomniał zebranym, że poprosił kluby i ugrupowania oraz                     

p. Prezydenta o propozycje do zmian w Statucie Miasta Suwałk. Zostały złożone propozycje                       

z Biura Prezydenta Miasta Suwałk, z Klubu Radnych „Łączą nas Suwałki” oraz od Radnego                  

K. Korneluka.  

I.B. Schabieńska poinformowała, że  propozycje zmian  do statutu z Klubu Radnych Prawo                    

i Sprawiedliwość  będą  przedstawione do końca tygodnia.  

Przewodniczący Z.R. De-Mezer zaproponował członkom komisji, aby w swoich klubach                       

i ugrupowaniach przedyskutowali propozycje do zmian oraz wypracowali swoje stanowisko i na 

kolejnym  posiedzeniu komisji Statutowej, kolejno będą przedyskutowane przedstawione 

propozycje. Przewodniczący poprosił Biuro Rady Miejskiej o usystematyzowanie zmian kolejno            

w tabelce.  

Członkowie Komisji w dyskusji  przychylili się do propozycji Przewodniczącego, iż  na kolejnym 

spotkaniu komisji  zostaną kolejno przedyskutowane  wszystkie propozycje zmian do Statutu.  

Przewodniczący zapytał członków komisji ile  prezydium ma czasu na  usystematyzowanie 

wszystkich zmian i przedstawienie członkom komisji? Radny K. Korneluk zaproponował aby ww. 

materiał  został przekazany wraz z korespondencją przed kolejną sesją. Sekretarz M. Klimczyk 

poprosił aby doprecyzować swoje zapisy i podać konkretne brzmienie nowego paragrafu.  

Radna I. B. Schabieńska podsumowując wszystkie wypowiedzi i propozycje przedstawiła 

kolejność prac i tak: Biuro Rady Miejskiej i prezydium komisji tworzy  tabele z obowiązującym 

statutem i z propozycjami zmian do statutu a następnie wszyscy uczestniczący na  posiedzeniu 

komisji otrzymują ww. materiał do przeanalizowania i przedyskutowania w swoich klubach,                

a na następnej komisji będzie można już doprecyzować konkretne zmiany.  Przewodniczący 

poinformował zebranych, że tabelki ze zmianami zostaną wysłane (drogą emaliową) do członków 

komisji nie później niż do  28 listopada br. Kolejne spotkanie komisji Statutowej odbędzie się                          

w grudniu br. termin ww. posiedzenia zostanie ustalony i podany do wiadomości.  

Przewodniczący zapytał czy na kolejne spotkanie  jest potrzeba zaproszenia radcy prawnego? 

Radny Z.W. Grajek  zaproponował aby w tabelce z propozycjami zmian do Statutu dodać 

kolumnę, w której  radca prawny będzie mógł  wstępnie określić czy zmiany są zgodne z prawem 

czy też nie. Przewodniczący poprosił p. Sekretarza aby tabelka z propozycjami zmian trafiła do 

radcy prawnego, który sprawdzi pod kontem prawnym nowe propozycje, naniesie uwagi. 

Radny K. Korneluk zapytał  Sekretarza Miasta, czy  zapisy w statucie nie mogą być zapisane tak 

jak w ustawie o samorządzie gminnym? Sekretarz M. Klimczyk odpowiedział, iż  konstrukcja 

tworzenia aktów prawnych mówi o tym, że nie powinno się przywoływać w nowych aktach 

zapisów rangi wyższego rzędu. Lepiej się odwołać do zakresu regulowanego ustawą i na tym 

poprzestać niż wypisywać zadania czy stwierdzenia objęte ustawą.  

 

Propozycje do Statutu stanowią załączniki od nr 1 do nr 7 do protokołu. 
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Ad. 3  

Wolne wnioski. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i na tym protokół zakończono. 

   

 
Przewodniczący Komisji Statutowej 

                 Rady Miejskiej w Suwałkach 

                

Zbigniew R. De–Mezer  
 

 

            Protokołowała:      

          Elżbieta Polańska   

  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


